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Festes de Primavera 
Aquest es el segon any que les Fes-

tes de Primavera es celebren en ei pö-
ble. L'ambient ¡ la participació, aproxi-
madament com l'any passet, potser en 
alguns actes més, però en altres 
menys. 

Eis actes, podriem dir que no s'han 
repetit exactament, però sí molt sem-
blants. S'ha deixat l'exposició de foto-
grafia, però s'hi ha inclòs el concert 
de música de cambra, interprétât pel 
Trio Barroc. 

No va poguer-se realitzar la Gym-
khana de cotxes degut a la pluja que 
poc abans va fer que l'esplanada fos 
tot un fang I basses d'aigua. 

De totes maneres el comentari es 
referirà solament als actes que jo vaig 
presenciar personalment, ja que dels 
altres, encara que en tinc referències, 
és millor que eis comenti qui hi hagi 
assistit. 

Dissabte, 24 d'abril 
a les deu del vespre 
ANAPURNA 
primers 8.000 metres 
assolits per catalans 

Respecte a aquest acte se'n podria 
dir molta cosa, degut a la gran aven-
tura d'aquests nou homes superdotats 
d'unes facultats fisiques, psicològi-
ques, temperamentals, etc., els quais 
per assolir aquests 8.000 metres, que 
dit aixi sembla que tingui una impor-
tància relativa, dones s'hi varen jugar 
la vida, i no una sola vegada, sino que 
cada enfilada era una incògnita i una 
inseguretat, I encara que ho tenien tot 
calculai, forçosament s'havien de tro-
bar amb Infortunis, com per exemple 
deixar-se la careta de l'oxigen a baix 
i tenir de llençar la botella plena per-
qué, segons ells, l'oxigen no es pot 
prendre a galet. No poguer beureaigua 
perqué tampoc portaven el fogonet cer 
fondre el gel, un allau que els va col-
gar la tenda, i un sens f i de coses que 
tingueren de superar, però sortosa-
ment i dintre del dramatisme, sobre-
tot en la tornada, to t va acabar bé. A 
la presentació hi havia el Dr. Padrós, 
el quai va esser qui els invità perqué 
vinguessin. El Dr. Padrós, actualment 
és President d'Honor de la Federado 
de iVluntanyisme, i anys enrera era 
President actiu i li va donar moit d'im-
puls. 

També el President actual de la Fe-
deració Catalana, va estar present en 
l'acte i féu una breu explicació molt 
senzilla i encertada. 

En Lluis Galobart, com a president 
de la U.E.C. Vali del Tenes, va encetar 
l'acte. 

i finalment els dos principals prota-
gonistes, Srs. Pons i Anglada, abans 
de passar les diapositives ens feren 
una breu explicació per ambientar-nos 
en el tema, i així comprendre millor 
el significai de les diapositives, tot i 
que anaven acompanyades d'una narra-
ció molt detallada i molt agradable. 
Les diapositives eren perfectos i d'una 
bellesa extraordinaria. (1) 

Dia 25, al Casal, al vespre 
Titelles, pels infants 
a carrec del grup «Badebadoc» 

Va agradar molt, per la seva natura-
litat, per la originalitat dels seus tite-
lles i les seves historietes mes ac-
tuals que les classiques de sempre. 

Dia 29, a les 10 dei vespre 
si Gasai 
EL FUTUR DE LA NOSTRA COMARCA 
pi-oblemes d'autopistes 

La lauta rodona la formaven: J. Car-
rera, J. Costa, J. Garriga i J. Ambròs, 
i com a coordinador, Josep Sampera. 

De fet, el tema ja era força conegut 
per tolhom ja que el projecte havla 
estât exposât a l 'Ajuntament. Però bo 
i aixi sempre se'n treu alguna cosa 
d'interès. L'opinió general és que 
aqüestes autopistes no milloren en cap 
sentit el nostre municipi, ans al con-
trari, ens el trossegen, i més teninten 
compte que els terrenys pròxims a 
aqüestes autopistes, automati cameni 
queden expropiáis, si bé potser no pel 
conreu, almenys s i per la construcció. 
Es discutía si eren dos-cents métrés 
per cada banda d'autopista o bé si 
eren cent. Això no va quedar dar del 
col. 

Segons sembla, però, hi ha una pos-
sibil itat molt llunyana, millor dit, dues, 
Tuna és que la majoria deis pobles 
conjuntament, han procedit a una im-
pugnado total, i l 'altre, segons un dels 
senyors de la taula, comentava que 
sembla que ara els tècnics es donen 
compte que han projectat massa auto-
pistes i que possiblement en sobri al-
guna, i que per tant no arribin totes a 
terme. Sera aquesta una d'elles? 

Dissabte, 1 de maig 
a les 10 dei vespre 
Teatre »LA LLiÇÔ» 
a càrrec ¿ci Grup A - 7 1 

Qué se'n pot dir d'aquesta obra? El 
que si segur que es pot dir és que la 
interpretació va estar a un nivell molt 
elevai. Només cal dir que no eren més 
que Ires actors i varen lograr que el 
silenci fos absolut i que lots els as-
sislents estessin pendenls del desen-
llaç d'aquella obra. 

Algún adolescent diu que era molt 
verda, per ells segurament que si,pels 
més grans ja no la véiem ni tan verda 
ni tan madura. De moment no sabiem 
exactament qué hi haviem de veure, 
o que volien que hi veiéssim, però al 
final ens han volgut venir a represen-
tar, mitjançant el teatre, amb les cir-
cumstàncies que hem viscut aquests 
últims quaranta anys, i segons l'obra 
han estai d'opressió, d'immoralitat, 
cruellat, injusticia... Será tant, no se-
rá tant? Cada un es va formar el seu 
propi criteri i com és natural se'l va 
reservar. El comentari general de la 
majoria dels assistenls fou aquest: 
Llàslima, tan bé que ho saben fer, que 
hagin escollit una obra tan pesada com 
aquesta. 

Diumenge, 2 de maig 
a les 4 de la tarda 
a ia plaça de i'Església 
Pintura ràpida pels infants 
i xo3o!atada 

A mi, particularment, és un dels ac-
tes que més m'agrada, potser perqué 
sempre m'agrada el dibuix, però em 
penso que més que tot és perqué po-
dria èsser un motiu de participació 
massiva dels infants. Ja n'hi havia for-
ces, però penso que podrien haver-n'hi 
molts més, si es cuidés amb més de-
tall en segons quins aspeóles. És bo-
n;c veure com cada un es posa a di-
buixar, ja sigui est irai a terra, sobre 
una parel o sobre d'un banc. I dibui-
xen el que més els hi agrada, la majo-
ria dibuixaven l'església amb el seu 
campanar, però d'altres, el que més 
grada els feia: un tren, un pallasso, 
una posta de sol, ole. Després es va-
ren escollir els millors, per edats, i 
se'ls concediren els premis correspo-
nents. Tot seguii hi hagué la xocola-
tada amb coca 1 tot, i per acabar unes 
quanles cançons amb acompanyament 
de guitarra. 
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